



滙豐信用卡持卡人最紅優惠

Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

指定滙豐2人晚膳套餐(晚上6時後)(星期六、日及公眾假期除外)

Designated HSBC set dinner menu for 2 diners (after 6pm) (except Saturdays, Sundays and public holidays)

優惠價 Special price:

港幣 **HK\$ 299** 元

正價 Regular price:
港幣HK\$354元

自選小食(4選1) Appetizer (4 choose 1) :

- 501 黃金香酥雞 Deep Fried Chicken/
- 504 鹽酥雞翼 Deep Fried Chicken Wings/
- 506 黃金地瓜條 Fried Sweet Potato/
- 508 鹽酥杏鮑菇 Deep Fried Mushrooms

主食(4選2) Main Courses (4 choose 2) :

- 001 御品三寶牛肉麵 Braised Beef Trio Noodles/
- 002 半筋半肉蕃茄牛肉麵 Tomato Beef Tendon Noodles/
- 312 豬手滷肉便當 Braised Pork Trotter with Braised Meat Sauce Bento/
- 321 台式三杯雞便當 Taiwanese Sanbeiji Bento

自選台式茶飲(共2杯) Drinks (2 drinks) :

- 原味茶 Pure Tea/醇奶茶系列茶飲 Milk Tea Series

1/4/2026 - 30/6/2026

優惠不適用於2026年4月3至7日、5月1及25日及6月19日。優惠不適用於西九龍店。優惠適用於堂食及外賣。須另收以正價計算之加一服務費。優惠不可與其他推廣優惠及現金券同時使用，並不設退換。每張合資格信用卡最多可享1次優惠。套餐內容或因季節或食材供應而有所更改，恕不另行通知，一切以餐廳之最新公佈為準。如有任何爭議，Global Link Retail Management保留最終決定權。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽滙豐Reward+應用程式或www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is not applicable on 3 to 7 April, 1 and 25 May and 19 June 2026. The offer is not applicable at the West Kowloon branch. The offer is applicable to dine-in and takeaway. Subject to 10% service charge, based on the regular price. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or cash coupons, and is non-refundable and non-exchangeable. Each eligible HSBC credit card can enjoy the offer once. Set menu items are subject to change based on seasonality or ingredient availability without prior notice, and are subject to the latest announcements of the restaurant. In case of any dispute, the decision of Global Link Retail Management shall be final. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or refer to the HSBC Reward+ app or www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!